
BO.0002.10.2021 

Protokół nr XXXIX/2021 

z sesji rady Miejskiej w Wieruszowie 

w dniu 29 września 2021 r. 

Posiedzenie sesji odbyło się w Sali sesyjnej Urzędu Miejskiego w Wieruszowie, ul. Rynek  

1-7. Obrady rozpoczęły się o godzinie 12:00, a zakończyły o godz. 13:29 tego samego dnia. 

dnia. 

Lista obecności radnych: 

1. Mariusz Bartodziejski  

2. Dawid Boryczko 

3. Marlena Ciężka 

4. Iwona Ciężka-Głowacz 

5. Jarosław Dębski 

6. Marek Gotfryd 

7. Mirosław Jakubczak 

8. Władysław Kokot  

9. Mirosław Mojsa 

10. Piotr Niełacny  

11. Paweł Ostrycharz 

12. Kacper Owczarski 

13. Marcin Piluch 

14. Adam Śpigiel  

15. Czesław Wróblewski  

1. Otwarcie obrad XXXIX sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie, stwierdzenie 

prawomocności. 

 

Prowadzący obrady, Przewodniczący rady Adam Śpigiel poinformował, że sesja została 

zwołana zgodnie z obowiązującymi przepisami statutu gminy. Następnie powitał wszystkich 

radnych i gości, po czym stwierdził, że z ustawowej liczby radnych obecnych na sali jest 14, 

co stanowi kworum do podejmowania uchwał. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

1. Otwarcie obrad XXXIX sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie, stwierdzenie 

prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Wręczenie gratulacji i podziękowań dla KGW Pieczyska za zdobycie 1 miejsca w 

województwie łódzkim w konkursie Polska od Kuchni i reprezentowanie Gminy 

Wieruszów. 



4. Wręczenie gratulacji i podziękowań dla zespołu White Tigers za udany występ w 

programie Mam Talent oraz promocję Gminy Wieruszów. 

5. Podjęcie uchwał: 

1)  w sprawie zmian budżetu Gminy Wieruszów na rok 2021, 

2)  w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wieruszów na lata  

2021–2031, 

3)  w sprawie zapewnienia wspólnej obsługi jednostkom organizacyjnym Gminy 

Wieruszów, 

4)  zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej  

w Wieruszowie na 2021 r., 

5)  zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia składów osobowych stałych komisji Rady 

Miejskich w Wieruszowie oraz przedmiotu ich działania, 

6)  w sprawie ustalenia zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów 

alkoholowych na terenie Gminy Wieruszów, 

7)  w sprawie zamiaru zmiany lokalizacji filii Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej im. 

Władysława Reymonta w Wieruszowie oraz zamiaru zmian w statucie Miejsko-

Gminnej Biblioteki Publicznej im. Władysława Reymonta w Wieruszowie, 

8)  zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi, stawki tej opłaty oraz określenia stawki opłaty 

podwyższonej, 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Przyjęcie protokołu z XXXVIII sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie. 

8. Sprawozdanie międzysesyjne Burmistrza Wieruszowa. 

9. Wolne wnioski i informacje. 

10. Zakończenie sesji. 

 

3. Wręczenie gratulacji i podziękowań dla KGW Pieczyska za zdobycie 1 miejsca  

w województwie łódzkim w konkursie "Polska od Kuchni" i reprezentowanie Gminy 

Wieruszów. 

Burmistrz Rafał Przybył, w imieniu własnym i Rady Miejskiej, wręczył kwiaty i złożył 

gratulacje na ręce przedstawicielek KGW Pieczyska. Podziękował za społeczne zaangażowanie 

w kultywowanie lokalnych tradycji  i promocję Gminy Wieruszów.  

 

4. Wręczenie gratulacji i podziękowań dla zespołu White Tigers za udany występ  

w programie "Mam Talent" oraz promocję Gminy Wieruszów. 

 Gratulacje i życzenia kolejnych wielkich sukcesów otrzymał zespół White Tigers. 

Burmistrzowie oraz radni podkreślili ogromy sukces zespołu, który swoim występem  

w programie „Mam Talent” przyczynił się do promocji Gminy Wieruszów. Podziękowania 

skierowane zostały także do Pana Krzysztofa Loty, wspierającego zespół finansowo i 

organizacyjnie. Sukces zespołu jest w dużej części jego zasługą. 



5. Podjęcie uchwał: 

 

1) w sprawie zmian budżetu Gminy Wieruszów na 2021 rok, 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt został omówiony na Komisji, po czym zapytał 

radnych, czy zgłaszają uwagi bądź pytania. 

Radni nie wnieśli pytań i uwag do przedmiotowego projektu uchwały. Przewodniczący udzielił 

głosu radnemu Mirosławowi Mojsie celem przedstawienia opinii Komisji Gospodarczej  

i Budżetu. Radny Mojsa odczytał pozytywnie zaopiniowane zmiany w budżecie 

zaproponowane przez burmistrza. (opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Głosowano w sprawie: 

zmian budżetu Gminy Wieruszów na 2021 rok,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Mirosław Mojsa, Piotr 

Niełacny , Kacper Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (1) 

Paweł Ostrycharz 

 

 

2) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wieruszów na lata 2021 

- 2031, 

Przewodniczący Rady zapytał radnych, czy zgłaszają pytania do projektu uchwały. Wobec ich 

braku ponownie poprosił Mirosława Mojsę o przedstawienie opinii Komisji Gospodarczej  

i Budżetu. Radny Mojsa poinformował, że komisja pozytywnie oceniła wprowadzone zmiany 

w budżecie obejmujące aktualizację zaplanowanych przedsięwzięć. Wskaźnik obsługi długu 

wyniesie na koniec roku 3,89% i nie przekroczy określonych ustawowo limitów. (opinia 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wieruszów na lata 2021 - 2031,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Mirosław Mojsa, Piotr 

Niełacny , Kacper Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  



NIEOBECNI (1) 

Paweł Ostrycharz 

 

3) w sprawie zapewnienia wspólnej obsługi jednostkom organizacyjnym Gminy 

Wieruszów, 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt został radnym przesłany, był także omawiany 

na komisji. Wobec braku pytań i uwag radnych, przewodniczący Komisji Gospodarczej  

i Budżetu odczytał pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. Zaproponowane 

zmiany polegające na rozszerzeniu wspólnej obsługi finansowo-księgowej zorganizowanej w 

Urzędzie Miejskim o dodatkowe jednostki organizacyjne jest w ocenie Komisji dobrym 

rozwiązaniem, uzasadnionym organizacyjnie i ekonomicznie. (opinia stanowi załącznik do 

niniejszej uchwały) 

 

Głosowano w sprawie: 

zapewnienia wspólnej obsługi jednostkom organizacyjnym Gminy Wieruszów,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Mirosław Mojsa, Piotr 

Niełacny , Kacper Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (1) 

Paweł Ostrycharz 

 

4) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Wieruszowie na 2021 r., 

Przewodniczący poinformował, że z inicjatywą podjęcia przedmiotowej uchwały wystąpiła 

przewodnicząca Komisji Rewizyjnej. Prowadzący obrady poprosił Iwonę Ciężką-Głowacz  

o zabranie głosu. 

Radna zwróciła się z prośbą o doprecyzowanie dwóch punktów w założonym planie pracy 

Komisji. W punkcie dotyczącym kontroli inwestycji zrealizowanych z Gminie Wieruszów  

w 2020 r. poprosiła o uszczegółowienie czy kontrola ma dotyczyć wszystkich inwestycji tj. 

zarówno tych jednorocznych, jak i wieloletnich, a jeśli mowa o inwestycjach wieloletnich to 

czy tylko zakończonych, czy także tych dopiero rozpoczętych. Przewodnicząca Komisji 

poinformowała, że w 2020 roku zostały zakończone wieloletnie inwestycje: 

1) „Przebudowa drogi gminnej ul. Krasickiego w Wieruszowie”,  

2) „Zagospodarowanie przestrzeni Marianka Park”,  

3) „Budowa kompleksu sportowego w Wieruszowie”  

oraz wykonana jednoroczna inwestycja: „Budowa szybu windowego w budynku Urzędu 

Miejskiego w Wieruszowie”. 

 



 

Jako drugi punkt w tematyce kontroli, który wymaga uszczegółowienia przewodnicząca 

Komisji wskazała kontrolę celowości wydatków w instytucjach kultury. W tym przypadku w 

planie brak określenia roku, który ma zostać objęty kontrolą. 

Głos zabrał Przewodniczący Rady, który zaproponował aby kompleksową kontrolą objąć dwa 

wytypowane zadania inwestycyjne zakończone w 2020 r. Wobec tego faktu zwrócił się do 

radnych o przedstawienie proponowanych inwestycji do kontroli.  

Radny Czesław Wróblewski zaproponował aby kontrolą objąć jedną inwestycję drogową o 

największym zakresie finansowym oraz inwestycję z innego zakresu. 

Do dyskusji włączyła się pani wiceburmistrz Marta Siubijak, która przypomniała, że stadion 

sportowy był kontrolowany przez Najwyższą Izbę Kontroli. 

Przewodniczący Rady zaproponował aby kontrolą objąć inwestycje zakończone w 2020 r., 

takie jak „Marianka Park” oraz „Przebudowa drogi gminnej ul. Krasickiego w Wieruszowie”, 

natomiast kontrola celowości wydatków instytucji kultury winna skupić się na roku 2020 r. 

Radni nie wnieśli uwag do propozycji Przewodniczącego Rady, w związku z czym 

zaproponowane zmiany do planu pracy Komisji Rewizyjnej zostały poddane pod głosowanie. 

Radni jednogłośnie opowiedzieli się za zgłoszonymi propozycjami. 

Zarządzona została przez Przewodniczącego Rady 5 minutowa przerwa. 

Obrady wznowiono o godzinie 12:32. 

Przewodniczący Rady odczytał plan pracy Komisji Rewizyjnej z przegłosowanymi 

propozycjami a następnie poddał uchwałę pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Wieruszowie na 2021 r., 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Mirosław Mojsa, Piotr 

Niełacny , Kacper Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (1) 

Paweł Ostrycharz 

 

5) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia składów osobowych stałych komisji Rady 

Miejskiej w Wieruszowie oraz przedmiotu ich działania, 



Przewodniczący Rady poinformował radnych o złożonej przez Mirosława Mojsę rezygnacji  

z funkcji przewodniczącego Komisji Gospodarczej i Budżetu, a następnie odczytał jej treść. 

W związku z zaistniałą sytuacją Przewodniczy Rady poddał pod głosowanie złożoną przez 

radnego Mojsę rezygnację. 

Dwunastoma głosami „za” przy dwóch głosach „wstrzymujących się” przyjęto rezygnację 

Mirosława Mojsy. 

Przewodniczący Rady w imieniu radnych, burmistrzów oraz swoim złożył na ręce Mirosława 

Mojsy podziękowania za siedmioletnie pełnienie funkcji przewodniczącego Komisji 

Gospodarczej i Budżetu.  

W związku z rezygnacją Mirosława Mojsy z funkcji przewodniczącego komisji, 

Przewodniczący Rady zgłosił kandydaturę radnej Marleny Ciężkiej na przewodniczącą Komisji 

Gospodarczej i Budżetu. Radna wyraziła zgodę na kandydowanie. Więcej kandydatów nie 

zgłoszono, wobec czego Przewodniczący zarządził głosowanie nad kandydaturą radnej.  

Głosowało 14 radnych, w tym 13 głosów było „za”,  „wstrzymujący się” 1,  „przeciw” 0. 

Nowo wybrana przewodnicząca Komisji Gospodarczej i Budżetu poinformowała, że tym 

samym rezygnuje z pełnionej dotychczas funkcji zastępcy przewodniczącego Komisji 

Gospodarczej i Budżetu. 

Wobec dokonanego wyboru przewodniczącego Komisji, Przewodniczący Rady poinformował 

o konieczności uzupełnienia pełnego składu komisji i zaproponował kandydaturę Mirosława 

Mojsy na członka Komisji Gospodarczej i Budżetu, który wyraził chęć pracy w komisji i zgodę 

na kandydowanie. 

Więcej kandydatów nie zgłoszono, wobec czego Przewodniczący zarządził głosowanie nad 

kandydaturą radnego Mirosława Mojsy. 

Głosowało 14 radnych, w tym 13 głosów było „za”,  „wstrzymujący się” 1,  „przeciw” 0. 

Zarządzona została przez Przewodniczącego Rady 5 - minutowa przerwa celem 

ukonstytuowania się Komisji. 

Obrady wznowiono o godzinie 12:46. 

Przewodniczący Rady poprosił przewodniczącą komisji Gospodarczej i Budżetu o zapoznanie 

radnych ze składem Komisji, który przedstawia się następująco: 

1. Marlena Ciężka – Przewodnicząca 

2. Marek Gotfryd – Zastępca Przewodniczącej 

3. Czesław Wróblewski – członek 

4. Marcin Piluch – członek 

5. Mirosław Mojsa – członek 



Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia składów osobowych stałych komisji Rady 

Miejskiej w Wieruszowie oraz przedmiotu ich działania,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Mirosław Mojsa, Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marek Gotfryd 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Ostrycharz 

 

 

6) w sprawie ustalenia zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów 

alkoholowych na terenie Gminy Wieruszów, 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt był omawiany na komisji, po czym zapytał 

radnych, czy zgłaszają pytania. 

Sekretarz gminy pani Alicja Ruta przedstawiła wyniki konsultacji projektu uchwały  

z jednostkami pomocniczymi, o których mowa w uzasadnieniu. Projekt uchwały był 

przedstawiony mieszkańcom na zebraniach wiejskich, które odbyły się we wrześniu br.. 

Wszystkie sołectwa, pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Wobec braku pytań i uwag ze strony radnych, opinię Komisji Gospodarczej i Budżetu do 

przedmiotowego projektu uchwały odczytała radna Marlena Ciężka. Po przeanalizowaniu 

aktualnego rynku sprzedaży napojów alkoholowych na terenie gminy Wieruszów oraz 

uwzględniając nałożone na Radę obowiązki wynikające z ustawy o wychowaniu w trzeźwości 

i przeciwdziałaniu alkoholizmowi. Członkowie komisji przychylają się do propozycji 

burmistrza utrzymania obecnie obowiązującej 30-metrowej odległości punktów sprzedaży od 

obiektów chronionych. Rekomendując takie stanowisko Komisja miała na względzie z jednej 

strony cel ustawowy w zakresie podejmowania działań ograniczających spożywanie alkoholu, 

a z drugiej strony zadania gminy w zakresie wspierania przedsiębiorczości, poprzez tworzenie 

korzystnych warunków sprzyjających prowadzeniu działalności gospodarczej. (opinia stanowi 

załącznik do niniejszej uchwały) 

 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych na terenie 

Gminy Wieruszów,.  

 

Wyniki głosowania 



ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Mirosław Mojsa, Piotr 

Niełacny , Kacper Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (1) 

Paweł Ostrycharz 

 

7) w sprawie zamiaru zmiany lokalizacji filii Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej im. 

Władysława Reymonta w Wieruszowie oraz zamiaru zmian w statucie Miejsko-Gminnej 

Biblioteki Publicznej im. Władysława Reymonta w Wieruszowie, 

W dyskusji otworzonej przez Przewodniczącego Rady radni nie zgłosili żadnych uwag i pytań, 

w związku z tym zwrócił się do przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia 

i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii komisji, która omawiała projekt uchwały na 

swoim posiedzeniu. Radny Mirosław Jakubczak poinformował, że komisja pozytywnie oceniła 

zamiar przeniesienia siedziby filii bibliotecznej z Wyszanowa do wolnego lokalu w Kuźnicy 

Skakawskiej. Propozycja burmistrza nie uszczupli oferty kulturalnej dla mieszkańców 

Wyszanowa - Biblioteka nadal będzie dla nich realizowała projekty kulturalne a dla 

mieszkańców Kuźnicy i sąsiedniego Dobregodziału będzie okazją do stworzenia stałej oferty 

kulturalno-edukacyjnej. (opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

przyjęcia zaproponowanych zmian w treści uchwały.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Mirosław Mojsa, Piotr 

Niełacny , Kacper Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (1) 

Paweł Ostrycharz 

 

 

Głosowano w sprawie: 

zamiaru zmiany lokalizacji filii Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej im. Władysława 

Reymonta w Wieruszowie oraz zamiaru zmian w statucie Miejsko-Gminnej Biblioteki 

Publicznej im. Władysława Reymonta w Wieruszowie,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 



Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Mirosław Mojsa, Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Piotr Niełacny  

NIEOBECNI (1) 

Paweł Ostrycharz 

 

8) zmieniająca uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi, stawki tej opłaty oraz określenia opłaty podwyższonej, 

Przewodniczący poinformował, że projekt był omawiany na komisji, po czym zapytał radnych, 

czy zgłaszają pytania. 

Radna Marlena Ciężka poinformowała, że członkowie komisji po zapoznaniu się  

z uzasadnieniem do projektu oraz wyjaśnieniami pani Naczelnik Wydziału Planowania 

Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Gospodarki Nieruchomościami wydali pozytywną 

opinię do przedmiotowej uchwały. Zaproponowana w uchwale nowa stawka za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi umożliwi samofinansowanie się gminnego systemu 

odpadami, co przy obecnym poziomie stawek jest niemożliwe.(opinia stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu) 

 

Głosowano w sprawie: 

zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi, stawki tej opłaty oraz określenia opłaty podwyższonej,.  

 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Mirosław Mojsa, Piotr 

Niełacny , Kacper Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (1) 

Paweł Ostrycharz 

 

 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Przewodniczący przypomniał, że interpelacje i wnioski należy złożyć pisemnie do Burmistrza 

za pośrednictwem Przewodniczącego Rady, zapytania w formie ustnej. 

Radny Kacper Owczarski złożył interpelację w sprawie postawienia znaku – zakaz 

wjazdu osobom postronnym nie zamieszkującym przy terenie kapliczki na ul. Piskorskiej  

w Wieruszowie. Ponadto ze względu na akty wandalizmu w tym miejscu wniósł o rozważenie 

zamontowania monitoringu. 



Radny Czesław Wróblewski wystąpił z wnioskiem o wystąpienie do firmy Pfleiderer  

w Wieruszowie z zapytaniem o postęp działań podjętych przez firmę na rzecz ochrony 

środowiska. 

Głos zabrał radny Piotr Niełacny, który odniósł się do zbliżającego się ukończenia prac 

rewitalizacyjnych w Parku między Prosną i Niesobem. Radny przypomniał, że teren parku  

w poprzednich latach przy obfitych opadach ulegał podtopieniu. W związku z tym zapytał czy 

przy pracach modernizacyjnych został zastosowany system odwadniania i jak on się sprawdza. 

Odpowiedzi udzieliła zastępca burmistrza pani Marta Siubijak, która wyjaśniła, że 

problem z zalewaniem parku powstał na skutek trzech odpływów odwadniających drogę 

powiatową. Gmina Wieruszów jest w uzgodnieniu ze Starostwem Powiatowym aby jak 

najszybciej znaleźć alternatywne rozwiązanie. Do tego czasu został wykonany rów wzdłuż 

ścieżki dzięki czemu woda spływająca z drogi powiatowej nie będzie zalewała parku.  

Radny Dawid Boryczko podniósł problem drogi gminnej w Pieczyskach, na której 

trwają prace gwarancyjne w związku z pojawieniem się na niej usterek. Poinformował, że po 

skończonych pracach naprawczych pozostał na jezdni rozsypany grys, który utrudnia 

poruszanie się po jezdni mieszkańcom, odbijając się o samochody i ogrodzenia. Zwrócił się 

tym samym z pytaniem jak zostanie ten problem załatwiony. 

Udzielając odpowiedzi Burmistrz potwierdził, że będąc na spotkaniu z mieszkańcami 

Pieczysk miał okazję jechać wspomnianą drogą i zgodził się z radnym, że zdenerwowanie 

mieszkańców jest zasadne. Wykonawca drogi zapewnił jednak, że na wylaną masę naprawczą, 

musiał zostać wysypany grys aby ją utwardzić. Kiedy masa odpowiednio odparuje grys zostanie 

sprzątnięty. Do tego czasu mieszkańcy proszeni są o cierpliwość.  

Do dyskusji włączył się radny Władysław Kokot, który ponownie odniósł się do 

wymagających remontu dróg gminnych na terenach wiejskich. 

Radny Jarosław Dębski uzupełniając wypowiedź Władysława Kokota zwrócił się  

z prośbą aby przed wspomnianym remontem dróg gminnych została zamontowana kanalizacja. 

  

7. Przyjęcie protokołu z XXXVIII sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie. 

Przewodniczący poinformował, iż radni otrzymali protokół z XXXVIII  sesji Rady Miejskiej 

pocztą elektroniczną i zapytał czy mają jakieś zastrzeżenia co do tego protokołu. 

Wobec braku zastrzeżeń Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu  

z XXXVIII sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia protokołu z XXXVIII sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 



ZA (14) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Mirosław Mojsa, Piotr 

Niełacny , Kacper Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (1) 

Paweł Ostrycharz 

 

 

8. Sprawozdanie międzysesyjne Burmistrza Wieruszowa. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że radni otrzymali sprawozdanie międzysesyjne 

Burmistrza Wieruszowa i zapytał czy mają jakieś pytania. 

W związku z brakiem pytań ze strony radnych Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu 

w porządku obrad. 

 

9. Wolne wnioski i informacje. 

Przewodniczący Rady udzielił głosu obecnemu na sali obrad, panu Kazimierzowi 

Błaszczakowi. 

Kazimierz Błaszczak opowiedział radnym o swoim dwumiesięcznym pobycie  

w Stanach Zjednoczonych, z którego przywiózł kopię dzieła polskiej astronomki Marii Kunic, 

Uranie Propitie. P. Błaszczak przy współpracy z naukowcami ma w planach przetłumaczyć 

Uranię Propitię na język ojczysty oraz napisać biografię p. Kunic. 

Salę obrad opuścił radny Mirosław Mojsa. 

Kontynuując swoją wypowiedź poinformował, że uczestniczył w wystawie łazików 

marsjańskich w Kielcach, gdzie swoje stoisko miało stowarzyszenie astronomki Marii Kunic, 

Na stanowisku tym osoby zainteresowane astronomią mogły z bliska podziwiać dzieło 

naukowe Marii Kunic.  

Pan Błaszczak poinformował, że obok radioteleskopu w Cieszęcinie od września br. 

ruszają planowane wcześniej zajęcia edukacyjne z zakresu astronomii wśród młodzieży. 

Dodatkową zachętą do udziału w zajęciach byłoby  wybudowanie w tym miejscu astro-bazy 

oraz planetarium. Jedną z możliwości pozyskania funduszy na ten cel jest złożenie wniosków 

w ramach projektów edukacyjnych do Ministerstwa Nauki i Edukacji. Istnieje także pozyskanie 

środków rządowych w ramach projektu budowy w Polsce 10 małych Centrów Kopernika. Przy 

współpracy z Burmistrzem i Starostą zostało przesłane przez Kazimierza Błaszczaka pismo z 

prośbą o dofinansowanie planowanych inwestycji. 

 O zabranie głosu poprosił radny Czesław Wróblewski, który po raz kolejny powrócił do 

tematu utworzenia Muzeum Wieruszowa. Zasugerował, że odpowiednim ku temu miejscem 

jest nowo powstały Dom Seniora, który stwarza możliwości lokalowe.  

 

10. Zakończenie sesji. 



Ze względu na wyczerpany porządek obrad, Przewodniczący Rady zamknął o godzinie 13:29 

posiedzenie XXXVIII sesji Rady Miejskiej. 

 

 

 

 

 

Przygotowała: Kamila Smus 

Pracownik ds. Obsługi Rady Miejskiej 

i jednostek pomocniczych gminy 

  

 

                                                                                   Przewodniczący 

                                                                                  Rady Miejskiej w Wieruszowie 

                                                                                  Adam Śpigiel 

 

  

  


